

- 2.Products description:
- 1)This wireless combo have one wireless keyboard, one wireless mouse and one USB receiver.
- 2)Open the cover of the battery compartment of the mouse and remove the **USB** receiver

- 3)Put USB receiver to front of computer USB port.
- 4)Put battery to mouse and keyboard.
- 5)The light of mouse and keyboard are light, that mean is work.
- 3. One Warning:

in time.

- 1) This wireless combo used one USB receiver, the USB receiver put
- on the mouse's battery place.
- 2)Please do not used extension line and put USB receiver to the behind of computer USB port, that avoid affect the reception.
- 3)Please pay attention to the anode and the cathode of the battery
- install. 4)General the mouse and keyboard will enter into shallow sleep
- after 10 second,15 minutes will enter into deep sleep, then press any key can be awaken mouse and keyboard.
- 5) When the power indicator light flicker, please change the battery
- 6)On normal operation, if the keyboard did not have response, because of wireless transfer did not match it, that will need wireless transfer match code operation(First put out the USB receiver, then press ESC and Q this two key of keyboard together, the rightmost of keyboard indicator light will be lighted, then put USB receiver into

computer USB port, finally the indicator light will be closed, that is work.

4. Main Function Feature:

- 1) The mouse DPI can reach up to 1200
- 2)2.4G Two-way wireless communication technology, and
- intelligent link technology.
- 3)Support computer and TV connect.
- 4) High performance optical design
- 5) Product Name: FV-W706 wireless keyboard and mouse
- 6) Connected: USB receiver
- 7) Keyboard Size: 438*140*20mm
- 8) Mouse Size: 105*60*35mm
- 9) Keyboard Weight: 340+-5g

10) Mouse Weight: 57+-5g

- 11) Keyboard Key: 104 Keys round and square key cap optional
- 12) Mouse Key: 3 Keys
- 13) Keyboard Battery: 1*AA Battery
- 14) Mouse Battery: 1*AA Battery System Requirements Windows XP/ Win 7/8/10

5.Multi-function Key

First Page

FN+F9

FN+F1 Music Player FN+F2 Volume Down FN+F3 Volume Up FN+F4 Mute Previous Track FN+F6 Next Track FN+F7 FN+F8 Pause

FN+F10

- FN+F11 My computer FN+F12 Collect
- Thanks for your purchasing. In order to reassure you to use this product, we make the following commitments 1. Service term of validity
- Effective from the time of purchase, valid within one year
- The sales date recorded in this voucher shall prevail, Online purchase records can also be used as validity periods
- 2. Service content 1. Within seven days from the date of the purchase ,the package is not
- damaged , Products that do not affect resale can be returned and exchanged if consumers are not satisfied
- 2. Warranty within one year from the date of purchase 3. The purchased products can be repaired free of charge within the
- warranty period, If the product fails, it can be repaired and replaced free of charge
- 4. Please take the warranty card with you during maintenance
- 3. Not within the scope of the service Beyond warranty period
- 2. No warranty card. It is a fake and shoddy product 3. Incomplete product packaging and accessories
- 4. Damage caused by human factors
- 5. Damage caused by failure to follow the product instructions 6. Product affects resale
- 7. The information of the warranty card does not conform to the
- product

Please keep the warranty card (1 year)

	Name	Tel		Postal (Code	
	Address					
	E-mail address					
	Vendor	Product		Mod		
Sales information	Date of manufacture	Date of sales				
	Address					
	Vendor Tel		Post	Postal Code		
	vendor rei		103	tai code		



- 3. 将 USB 接收器插至电脑的 USB 接口处
- 4. 键盘和鼠标装上电池(键盘用一节7号电池,鼠标用一节5号电池)
- 5. 鼠标和键盘的指示灯亮,键盘和鼠标已连接上,可正常使用

2. 注意:

- 1. 键盘鼠标套装共用一个接收器,接收器在鼠标的电池仓里面。
- 2. 请不要使用延长线,不要将 USB 接收器插在上面,应将 USB 接收器连接在
- 电脑的 USB 接口处,避免影响信号的接受。

3. 请注意电池的正极和负极的安装

- 4. 通常情况下,键盘和鼠标会在十秒后进入浅度睡眠,15分钟后进入深度睡眠,
- 任意按一个键都可以唤醒键盘和鼠标 5. 当电池指示灯闪烁时,请注意更换电池。
- 6. 在正常连接的情况下,如果键盘的按键没有反应,是因为无线传输没有匹配
- 得上,这就需要将键盘和鼠标进行对码的操作。首先取下 USB 接收器,然后同 时按住键盘 ESC+Q 键,持续按住几秒后,键盘的指示灯就会亮。接下来把 USB 接收器插上电脑,即可连接成功。键盘和鼠标可正常使用。

3. 主要功能介绍:

- 1. 鼠标的 DPI 可以达到 1200
- 2. 使用 2.4G 无线通信和智能连接技术
- 3. 支持电脑和电视连接
- 4. 高性能光学设计
- 5. 产品名称: FV-W706 无线键鼠套装 6. 连接方式: USB 接收器连接
- 7. 键盘尺寸: 438*140*20mm
- 8. 鼠标尺寸: 105*60*35mm
- 9. 键盘重量: 340+-5g
- 10. 鼠标重量: 57+-5g 11. 键盘键数:104键, 圆键帽和方键帽可选
- 12. 鼠标按键数: 3 键
- 13. 键盘电池型号: 一节 7 号电池
- 14. 鼠标电池型号: 一节5号电池
- 系统支持 Windows XP/ Win 7/8/10

4. 多功能按键

- FN+F1 音乐播放器 FN+F3 音量减小 FN+F4 FN+F6 下一曲 FN+F5 上一曲
- FN+F9 首页

FN+F2 音量增加 静音

- FN+F7 播放
- FN+F11 我的电脑 FN+F12 收藏
- FN+F8 暂停 FN+F10 邮箱
- 承蒙惠购并使用海志产品, 谨致谢意! 为了让你放心使用本产品, 更好的保护您的 严格实行国家质检总局联合信息产业部以及国家工商行政管理局共同签发的《微型计算机商
- 换退货责任规定》的基础上实行售后服务,特作出以下承诺: 一、服务有效期:
- 自购买之日起生效,一年以内有效, 即以本凭证记载(销售日期)为准,电商渠道购买记录可作为有效期、
- 1.自购买之日起七日内,包装未损坏,不影响再次销售的产品,消费者不满意包退包
- 2.自购买之日起一年内保修; 3. 所购买产品在保修期内正常使用和维护下,实行免费维修服务,由本机元器件所引
- 技术人员检测确认,可免费维修及更换配件; 4.报修报换时请务必带齐卡,由销售商负责更换(包退包换需附件齐全)。
- 三、不属于服务之范围: 1.超过质保期限。
- 2.无有效保修凭证,假冒伪劣产品。 3.退回产品外包装不完整,配件不齐全,或者用户私自拆解,自行维修等。
- 4.人为因素造成产品的损坏(如操作不当、搬运损坏、摔坏、输入不合适电压等)。
- 5.未按产品使用说明的要求使用、维护、保管而造成损坏。 6.产品由于人为原因影响卖方二次销售。
- 7.涂改保修卡或者保修卡上填写的信息与实物不相符合。 8.因不可抗力等自然灾害造成产品损坏。
- 本凭证,请您妥善保管 质保卡 WARRANTY CARD(1年)

联系地址

用户姓名 联系电话 邮政编码 通信地址 E-mail 地址 商品名称 商品型号 销售商名称 销售日期 生产日期

销售商电话 邮政编码 销售商印字